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Justerat:  

 

 

………………………….         ……………………………. 

Agneta Mbuyamba         Urban Fernquist   

  

Närvarande 

Ledamöter:  

                      Agneta Mbuyamba, RBU  

 Urban Fernquist, SRF 

Birgitta Rehnby , HSO/RMT 

Åsa Borgström, NHR 

 

Sekreterare:   Toni Mellblom 

 

Tjänstemän: enhetschef  Leif Jarlebring 

  

 

 

Meddelat frånvaro:   

Ledamöter: Ann-Louise Larsson Kapp 

 Margareta Lilliestråle 

 

Tjänstemän:  

Avd chef                                                  Anna-Lena Christensson- Österberg 

Enhetschef                                               Håkan Wiegandt  

 

Sammanträdet hölls vid Östermalms stadsdelsförvaltning, lokal Hjorten mellan kl 

15.00-16.30 

   

§ 1. Sammanträdet öppnas 

Ordföranden Agneta Mbuyamba öppnade sammanträdet och hälsade alla 

välkomna.  

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare 



PROTOKOLL 

SID 2 (3) 

 

 2 

 

Agneta Mbuyamba, utsågs att tillsammans med Urban Fernquist justera dagens 

protokoll.  

 

§ 4. Datum för protokolljustering 

 Protokollet skickas via mail för godkännande till protokolljusterarna den 11 

oktober och det undertecknas på nästkommande möte. 

 

§ 5. Föregående protokoll  

Föregående protokoll 2010-09-15, godkändes och lades till handlingarna.  

 

§ 6. Pågående ärenden inom stadsdelsförvaltningen.  

Handikapprådet gick igenom aktivitetsplanen för konkurrensutsättning och 

konstaterade att flera upphandlingar planeras. Rådet påpekar att de framgent vill ta 

del av förfrågningsunderlagen i samband med framtida upphandlingar inom 

verksamhetsområdet.  

 

§7. Information från familjeenheten. 

Leif Jarlebring informerade om att det för närvarande genomförs en 

brukarundersökning inom socialtjänsten på Östermalm. Leif informerade vidare 

om att brukarundersökningar har genomförts under många år samt att frågorna har 

varit samma år från år så att det ska gå att jämföra svaren från brukarna.  

 

Handikapprådet anser att rådet borde ha fått möjlighet att ta del av frågorna till 

brukarna samt lämna eventuella synpunkter innan dessa skickades ut.  Frågorna 

tas med till nästa möte. 

 

§8. Information från Stöd och serviceenheten 

Håkan Wiegandt har anmält frånvaro. Rapport från Stöd och serviceenheten sker 

vid nästa sammanträde. 

 

§ 9. Avstämning från balanslistan 

Rådet vill att Marianne Snell senast medverkar vid årets sista sammanträde, 2010-

11-30. 

 

När det gäller riktlinjer för ersättare i rådet kommer rådet själva fram till att de ej 

kan utse ersättare. 

 

Till mötet 2010-11-04 presenteras skrivelse tänkt att sändas till biblioteket, 

kyrkan, Gatukontoret och Boultbee m.fl avseende de brister som uppdagades i 

samband med tillgänglighetsvandringen, 2010-05-06. 

 

 

§ 10. Övriga frågor. 
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Handikapprådet vill ha en redovisning av hur kostnaderna för 

stadsdelsförvaltningen har minskat genom att driften av gruppboendet Amygdalus, 

efter upphandling, drivs i privat regi sedan 2008-10-01. 

 

Rådet uttrycker att de vill att central tillgänglighetsplan ska skickas till de lokala 

handikappråden innan den tas i nämnd. 

 

Handikapprådet vill ha information från de olika verksamhetsområdena inom 

Östermalms stadsdelsförvaltning angående hur vårdplaneringarna med 

Landstinget fungerar när brukarna enligt Landstinget är medicinskt 

färdigbehandlade. Frågan läggs till balanslistan.  

  

 

§11 

Ordföranden Agneta Mbuyamba tackade alla närvarande och avslutade mötet.  


